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Vážený pane rektore, 
 
obracím se na Vás jako člen Vědecké rady Matematického ústavu Slezské univerzity 
s prosbou o možnost ohradit se v době co nejkratší ve Vědecké radě Slezské univerzity proti 
názoru kvalifikované většiny usnášeníschopného grémia jejích členů, že jsem jako člen 
Vědecké rady Matematického ústavu Slezské univerzity neschopen rozpoznat míru 
kvalifikovanosti uchazeče o jmenování profesorem, podle rozhodnutí Vědecké rady SU 
nedostatečnou, a to v závažném případě, kdy patřím mezi navrhovatele za návrh zodpovědné.  
 
Podle údajů v příloze se na zasedání 13.9.2011 v tajném hlasování 14 ze 23 zúčastněných  
členů Vědecké rady SU vyjádřilo negativně k návrhu na jmenování doc. RNDr. Marty 
Štefánkové, Ph.D.,  profesorkou. Protože návrh byl ve Vědecké radě Matematického ústavu 
Slezské univerzity schválen jednomyslně, znamenala by oprávněnost negativního hodnocení 
návrhu touto zcela mimořádně početnou částí Vědecké rady Slezské univerzity diskvalifikaci 
všech členů Vědecké rady Matematického ústavu Slezské univerzity, interních i externích, 
domácích i zahraničních. 
 
Bylo by logické a dá se čekat, že někteří ze čtrnáctičlenné skupiny členů VR SU ve snaze o 
dobrou úroveň našeho vysokého školství budou ve Vědecké radě SU iniciovat vyčlenění 
Slezské univerzity z vysokých škol, na nichž se mohou konat habilitační a jmenovací řízení 
v matematických oborech. Pokud k tomu dojde, pominula by naléhavost mé prosbě vyhovět, 
protože příležitost k vyjasnění situace by byla i jinde. Posílilo by to také už dnes existující  
motiv k odborné diskusi i na jiných kompetentních místech, například v rámci aktivit složek 
Jednoty českých matematiků a fyziků, zejména v souvislosti s diskusí o zákonu o vysokých 
školách. I pak by však mohlo být včasné vyhovění mé prosbě k užitku, zejména podává-li se  
v předmětné věci stížnost, za daných okolností jistě nepřekvapivá.  
 
Vážený pane rektore, věřím, že záležitost lze odborně kvalifikovaně a bez rozporu s dobrými 
mravy operativně vyřešit a že především Vaším přičiněním se tak stane. 
 
S přáním úspěchu a se srdečným pozdravem 
 
Martin Černohorský 
 
 
Cc: Členové Vědecké rady Matematického ústavu Slezské univerzity v Opavě 
 
 
 


